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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 383

Vil ministeren kommentere artiklen »Loud-chef: ”Jeg bliver rasende indvendigt over, at

fakta fylder så lidt i den debat”« fra Journalisten den 1. juli 2020 (www.journalisten.dk/

loud-chefjeg-bliver-rasende-indvendigt-over-at-fakta-fylder-saa-lidt-i-den-debat/), og her-

under særligt kommentere hvorvidt Loud overholder sendetilladelsen og forholde sig til, at

Loud bl.a. ikke lever op til forventningerne på sociale medier, hvor det eller er angivet i

sendetilladelse, at kanalen skal have en høj aktivitet på sociale medier, navnlig Facebook

og Instagram?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
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